

Presented with the support of the Regional Office for Southern Africa of the United Nations High Commissioner for Human Rights (ROSA).

The presiding judges in the final round will be eminent jurists and judges from international tribunals and bodies, such as the different regional human rights courts and UN human rights treaty bodies.

Registration forms must be submitted by **15 August** and heads of argument by **9 September**, by email to cherryl.botterill@gmail.com. However, motivated requests for moderate extension of time will be considered.

For more detailed information www.up.ac.za/law

All universities in the world are invited to participate in the | Toutes les universités du monde sont invitées à participer au

World Human Rights Moot Court Competition

Concours Mondial de Procès Simulé des Droits de l'Homme

University of Pretoria, South Africa | Université de Pretoria, Afrique du Sud

8 | 9 DECEMBER | DÉCEMBRE 2011


Organisé avec le soutien du Bureau Régional pour l'Afrique Australe du Haut Commissariat des Nations Unies aux Droits de l'Homme (ROSA).

Les juges de la finale sont d'éminents juristes et juges de cours et d'organes internationaux tels que les différentes cours régionales des droits de l'homme et les organes de traité des Nations Unies sur les droits de l'homme.

Les formulaires d'inscription doivent être envoyés le **15 août** et les mémoires le **9 septembre** au plus tard, par email à cherryl.botterill@gmail.com. Cependant, des demandes motivées de prorogation raisonnable de ce délai seront examinées.

Pour de plus amples informations visitez, www.up.ac.za/law




**World Human Rights
Moot Court Competition**
**Concours Mondial
de Procès Simulé des
Droits de l'Homme**



UNIVERSITEIT VAN PRETORIA
UNIVERSITY OF PRETORIA
YUNIBESITHI YA PRETORIA
Faculty of Law



UNITED NATIONS
HUMAN RIGHTS
OFFICE OF THE HIGH COMMISSIONER
Southern Africa
Regional Office